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PROTOKÓŁ Nr 30/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 10 października 2019 r. 

godz. 14:00 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 5  członków Komisji: 

 

1. Jarosz Janusz 

2. Kurnyta Danuta 

3. Łobos Mariusz 

4. Majak Violetta  

5. Murawski Bogdan  

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 1 członek Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek  

 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Spotkanie z Panem …… w sprawie postawienie pomnika Bolka I Surowego na płycie 

kamiennogórskiego rynku – BRM.0005.11.2019 

5. Opracowanie wniosków do budżetu Miasta Kamienna Góra na 2020 rok. 

6. Zaopiniowanie wniosku do budżetu miasta na 2020 r. złożonego przez mieszkankę miasta- 

BRM.0005.13.2019 

7. Zaopiniowanie wniosku do budżetu miasta na 2020 r. złożonego przez Zarząd R.O.D. 

Różanka- BRM.0005.14.2019 

8. Zapoznanie się z zarządzeniem Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych- 

BRM.0004.31.2019 

9. Zaopiniowanie pisma ZNP dotyczącego potrącenia wynagrodzenia za okres strajku- 

BRM.0004.30.2019 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału ZIF Urzędu Miasta 

w/m na wniosek Komisji – BRM.0003.97.2019 

11. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta, Wydziału ZIF i GL Urzędu Miasta 

w/m na wniosek Komisji – BRM.0003.99.2019 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału OR na wniosek Komisji 

– BRM.0003.101.2019  

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta, Wydziału ZIF i GL Urzędu Miasta 

w/m na wniosek Komisji – BRM.0003.105.2019 

14. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.106.2019 

15. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta 

w/m na wniosek Komisji – BRM.0003.108.2019 

16. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.111.2019  
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17. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta 

w/m na wniosek Komisji – BRM. 0003.113.2019 

 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

 Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. – BRM.0005.11.2019 

 

 Pan ………… przedstawił wniosek /zał. Nr 1 do protokołu/ dotyczący postawienia 

pomnika dawnego Księcia Piastowskiego Bolka I Surowego współzałożyciela miasta 

Kamienna Góra na płycie kamiennogórskiego rynku. Pomnik miałby stanąć na poniemieckim 

postumencie, który znajduje się w zasobach miasta, a w chwili obecnej przechowywany jest na 

terenie MPWiK. Około 12 lat temu postument chcieli odkupić obywatele Niemiec, jednak 

ówczesny Burmistrz nie wyraził zgody na transakcję. Pan ………. poinformował Komisję,  

że  miasto partnerskie Trutnov wnioskowało o przyznanie środków unijnych na postawienie 

pomnika Cesarza Józefa II i je pozyskało. Ponadto zaproponował zorganizowanie zbiórki, 

kwesty na zebranie środków. Materiał z jakiego miałby być wykonany pomnik byłby zależny 

od uzbieranych środków. Pan……….. zawiadomił Komisję, iż wniosek złożył osobiście  

w sekretariacie Burmistrza Miasta. 

 

Ad.5. Opracowanie wniosków do budżetu Miasta Kamienna Góra na 2020 rok. 

 

 Radny Jacek Bruździak zgłosił wniosek dotyczący :  

1) utwardzenia ulic Traugutta, Piastowskiej i Słowackiego za pomocą takiego samego 

materiału i technologii jaka była użyta przy utwardzaniu ul. M. Skłodowskiej – 

Curie; 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  
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Przewodniczący RM Janusz Jarosz zgłosił wniosek dotyczący: 

1) utwardzenia ulic Zielonej i Nadrzecznej za pomocą takiego samego materiału  

i technologii jaka była użyta przy utwardzaniu ul. M. Skłodowskiej – Curie; 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Radny Mariusz Łobos zgłosił wniosek dotyczący: 

1) utwardzenia terenu dz. Nr 142/2, obręb 4 przy ul. Jedwabnej- szacunkowy koszt zadania 

to około 59 tys. zł; 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Radna Danuta Kurnyta zgłosiła wniosek dotyczący:  

1) opracowania dokumentacji przebudowy ul. Lipowej  5 A, 5 B, 5 C – koszt około 40-50 

tys. zł, 

2) opracowanie dokumentacji przyłączy kanalizacji deszczowej przy ul. Fabrycznej 11  

i 13 oraz wykonanie nawierzchni z kostki betonowej- koszt około 40 tys. zł; 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

 Radny Bogdan Murawski zgłosił wniosek dotyczący: 

1) zabezpieczenia środków finansowych na budowę wiat śmietnikowych;  

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

 Powyższe wnioski do projektu budżetu stanowią załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

Ad.6. – BRM.0005.13.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Ad.7. – BRM.0005.14.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem w porozumieniu z Komisja Budżetu Strategii  

i Rozwoju zawnioskowała o wydanie opinii prawnej w ww. temacie /zał. Nr 4 do 

protokołu/.  

 

Ad.8. – BRM.0004.31.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. zarządzeniem /zał. Nr 5 do protokołu/.  
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Komisja prosi o udostępnienie odpowiedzi kierownika jednostki na zarządzenie 

Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych.  

 

Ad.9. - BRM.0004.30.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Komisja wyraziła zdanie, że w sprawie powinna być wydana opinia prawna.  

 

Ad.10.– BRM.0003.97.2019 

 

Komisja zapozna się z ww. odpowiedzią na kolejnym posiedzeniu w dniu 17.10.2019  

o godz. 14:00 

 

Ad.11. – BRM.0003.99.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/.  

 

Ad.12. – BRM.0003.101.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 8 do protokołu/.  

 

Ad.13. – BRM.0003.105.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 9 do protokołu/.  

 

Ad.14. – BRM.0003.106.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 10 do protokołu/.  

 

Ad.15. – BRM.0003.108.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 11 do protokołu/.  

 

Ad.16. – BRM.0003.111.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 12 do protokołu/.  

 

Ad.17. – BRM. 0003.113.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 13 do protokołu/.  

 

Ad.18. Sprawy różne 

 

1. Komisja zapoznała się z zaproszeniem na obchody uroczystości Św. Jana Pawła II 

/zał. Nr 14 do protokołu/.  

 

2. Komisja zwróciła się o zaproszenie na posiedzenie KSS Dyrektora MOPS w sprawie 

możliwości uruchomienia dziennego domu pobytu dla osób starszych. 
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3. Komisja złożyła wniosek o udzielenie informacji w jaki sposób odbierane są odpady 

wielkogabarytowe. Komisja jednocześnie prosi o udzielenie informacji o terminach 

wywozu odpadów wielkogabarytowych  w postaci ogłoszenia zamieszczonego na 

tablicy ogłoszeń naprzeciw ratusza.  

 

4. Komisja złożyła wniosek o przygotowanie przez merytoryczny Wydział Urzędu 

Miasta Kamienna Góra wywozu odpadów wielkogabarytowych z miejsc odbioru 

odpadów komunalnych zlokalizowanych na terenie miasta Kamienna Góra.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 15 do protokołu.  

 

Ad.19. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

Przewodnicząca KSS 

 

   /-/ Danuta Kurnyta  

 

 
 


